

SOTC and SOTE accredited for another 5 years

TCA College had the privilege of hosting the Visiting Evaluation Team (VET) from the Asia Theological Association from May 8 to 10 this year, as they came to evaluate the college's academic standards, practices and resources of both the School of Theology Chinese (SOTC) and School of Theology (English). As part of the evaluation process, the VET members interviewed the College leadership, faculty, and student council, among others, to form their decision.

2018. As part of the evaluation, the VET commended TCA College President Rev Dr Wilson Teo for his "leadership in the development of the institution and his concern for the welfare of faculty and staff". Similarly, the college faculty members were commended for their "creative teaching and commitment to accomplish the training objectives of the the College", while the administrative team received plaudits for their dedication and faithful service to the institution.

In the end, the ATA has given its stamp of approval for the SOTC and SOTE programmes to run for another 5 years from 2013 to

The 5-year accreditation testifies of TCA College's excellent educational standards and training.



神学系中英文部再度获得五年的评鉴

于2013年的五月8-10日，亚洲神学协会 (Asia Theological Association, ATA) 由黄白清博士 (Dr Ng Peh Cheng)、邵庄秀美博士 (Dr Rosa Shao) 及邓庆云弟兄 (Mr Percy Deng) 所组成的评鉴团队 (Visiting Evaluation Team, 简称VET) 莅临新亚学院。在此期间，VET评估了神学系中英文部的学术水平，行政运作及资源，也分别与学院的领导、教师、行政人员、学生会及校友会进行访谈。



这次访视的结果，神学系的中文部及英文部通过亚洲神学协会的审核，获得另一段为期2013-2018五年的合格评鉴。值得推崇的在于VET赞赏院长“领导学院发展及他照顾到教职员的福利”，教师也受到肯定“他们创意性的教学并且致力于达成学院装备的宗旨”；而行政人员也获得赞许“他们为学院付上委身且如实的服事”。新亚学院再度成功的获得评鉴，说明了学院所提供的教育及训练有着相当卓越的水平。